
 

 

Protokoll fört vid styrelsemöte i Fågleboda Fiber ek förening 

torsdagen den 2/4 2020 på Brunnsängen, Kyrkhult          

Närvarande: Marina Johansson, Elna Burén, Marianne Eriksson 

Jan-Anders Håkansson, Marcus Strömberg och Magnus Persson 

§ 1 Marina hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat 

§ 2 Dagordningen godkändes 

§ 3 Föregående mötes protokoll gicks igenom och godkändes. 

§ 4 Rapporter: Hemsidan ligger nere, Marcus jobbar med att göra en ny. 

§ 5 Skrivelser: Förfrågan om en till anslutningspunkt till redan ansluten 

fastighet. Fastighetsägaren står för hela kostnaden för att koppla in. Inga 

avgifter till föreningen. 

§ 6 Ekonomisk rapport: Saldo per 2/4 är 289438,19. 

§ 7 Planering Årsstämma: Beslut togs om att flytta fram årsstämma pga av 

Corona. Alla medlemmar meddelas om detta via mail. Nytt datum bestäms 

senare.  

§ 8 Nästa möte: Troligen i september inget datum bestämdes. 

§ 9 Övriga frågor: Inga 

§ 10 Marina tackar för visat intresse och avslutar mötet.  

 

 Vid protokollet: 

 

…………………………………………………….           …….…………………………………        

Elna Burén Sekreterare    Marina Johansson Ordförande 


